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Saksnr Innhold Lukket 

PS 26/20 Administrativt vertskommunesamarbeid mellom Loppa 
kommune og Alta kommune innen Brannvern, her under 
Brannsjef, forebygging og  beredskap 

 

PS 27/20 Søknad om støtte til bredbånd 2020, Troms og Finnmark 
fylkeskommune 

 

PS 28/20 
PS 29/20 

Kjøp av kommunal eiendom/ utvidelse av tomt 
Referatsaker 

 

RS 2/20 Drøftingssak - Asfaltering av kommunale veier i Øksfjord  

RS 3/20 Orienteringssak - Årsmelding og kommuneregnskap 2019  
RS 4/20 
RS 30/20 

Informasjon om investeringsbudsjettet 
Orientering/Eventuelt 

 

   
  

  
  

   
 
Merknad til saksliste:  
 
Line Enger Posti (U): Ønsker saksnummer på sakspapirene. Hva er status på flytebrygge i 
Bergsfjord? Er det mulig å flytte bølgedemper? 
 
Maria Sotkajærvi (AP): Bakgrunnen til at camping forbudt skilt ble satt opp? 

Ernst Berge (H): Hvem har ansvar for vedlikehold på Nuvsvåg kirkegård? Venterommet på 
hurtigbåtkaien i Nuvsvåg, hva er status? 

Arve Berntzen (AP): Hva betaler vi for brannbilen som står på kaien? Sak 23/17, kommunen solgte 
boligtomt i 2017 med betingelse om at bygging skulle starte etter 3 år, hva er status på denne saken? 

Cato Kristiansen (SV): Hurtigbåtruten og fylkeskommunen – når starter denne prosessen? 

 

Cato Kristiansen (SV) blir valgt som setteordfører. 

Administrasjonssjef ber om at ekstra orienteringssak blir tatt opp. 

 

 

 

 

 

 



PS 26/20 Administrativt vertskommunesamarbeid mellom Loppa kommune 
og Alta kommune innen Brannvern, her under 

 

Vedtak i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring - 08.09.2020     
 
Saken trekkes fra sakskartet. 
 

 

PS 27/20 Søknad om støtte til bredbånd 2020, Troms og Finnmark 
fylkeskommune 

 

Vedtak i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring - 08.09.2020     

Loppa kommune vedtar å søke om støtte fra Troms og Finnmark Fylkeskommune til 
bredbåndsutbygging på Sandland, i Bergsfjord og i Nuvsvåg, ut fra en total kostnad på inntil kr. 6 150 
000,-. Kommunens egenandel på 25 %, inntil kr. 1 550 000,-, dekkes slik: 

Kr. 257 168,- dekkes over kto. 2 565 031, Bredbånd Vestre Loppa 

Kr. 1 292 832,- dekkes over kto. 2 565 009, Fritt disposisjonsfond 

Enstemmig vedtatt. 

 

Behandling i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring- 08.09.2020    

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar lokal finansiering på 25% i forbindelse med støtteordningen, etter 
søkesummen per dags dato på 2 000 000,- kroner vil en slik ordning innebære inntil 500 000,- kroner. 

Forslag til vedtak fra Loppa AP: 

Loppa kommune vedtar å søke om støtte fra Troms og Finnmark Fylkeskommune til 
bredbåndsutbygging på Sandland, i Bergsfjord og i Nuvsvåg, ut fra en total kostnad på inntil kr. 6 150 
000,-. Kommunens egenandel på 25 %, inntil kr. 1 550 000,-, dekkes slik: 

Kr. 257 168,- dekkes over kto. 2 565 031, Bredbånd Vestre Loppa 

Kr. 1 292 832,- dekkes over kto. 2 565 009, Fritt disposisjonsfond 

Loppa AP sitt forslag til vedtak enstemmig vedtatt. 

 



 

PS 28/20 Kjøp av kommunal eiendom/ utvidelse av tomt 
 

Vedtak i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring - 08.09.2020     

 

Linda og Inge Martinsen innvilges utvidelse av eiendom 26/342 gjennom kjøp av kommunal eiendom 
i henhold til søknad. Det gis dispensasjon fra gjeldende reguleringsplan ifb. med salget. 

Arealet, 462 m2, selges til kr. 25,- pr. m2, totalt kr. 11 550,-. 

Praktiske/formelle forhold som oppmåling, skjøte osv. gjennomføres i samsvar med rutiner og 
retningslinjer for salg/avhending av kommunal eiendom og bolig i Loppa kommune. 

 

Enstemmig vedtatt. 

 

Behandling i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring- 08.09.2020    

Cato Kristiansen (SV) stiller habilitetsspørsmål grunnet familieforhold. 

Cato Kristiansen (SV) fratrer møtet. 
  
TPN enstemmig, Cato Kristiansen vedtatt habil og tiltrer møtet igjen. 
 
 

Forslag til vedtak fra Loppa AP: 

Linda og Inge Martinsen innvilges utvidelse av eiendom 26/342 gjennom kjøp av kommunal eiendom 
i henhold til søknad. Det gis dispensasjon fra gjeldende reguleringsplan ifb. med salget. 

Arealet, 462 m2, selges til kr. 25,- pr. m2, totalt kr. 11 550,-. 

Praktiske/formelle forhold som oppmåling, skjøte osv. gjennomføres i samsvar med rutiner og 
retningslinjer for salg/avhending av kommunal eiendom og bolig i Loppa kommune. 

 

Ap sitt forslag opp mot administrasjonssjefens forslag. 

Ap sitt forslag er enstemmig vedtatt. 

 

Administrasjonssjefens forslag til vedtak: 

Jf. Rutiner og retningslinjer for salg/avhending av kommunal eiendom og bolig og reguleringsplan for 
Ystnes 1977 avvises søknad om kjøp av areal fra kommunal eiendom gbnr. 26/3  

 



RS 2/20 Drøftingssak – Asfaltering av kommunale veier i Øksfjord 
 

Behandling i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring- 08.09.2020    

 

Administrasjonssjefen orienterer. 

 

TPN ønsker en statusrapport på kommunale veier som grunnlag for sak til kommunestyret om 
prioritering av vedlikehold 

 

Arve Berntzen (AP): Etterlyser etterlyste et notat/saksinformasjon som grunnlag for å diskutere 
saken i de enkelte partiene før møtet. I drøftingssaker bør det alltid foreligge et notat som grunnlag 
for drøftingen 

 

RS 3/20 Orienteringssak – Årsmelding og kommuneregnskap 2019 
Behandling i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring- 08.09.2020    

 

Administrasjonen orienterer. 

Loppa Høyre stiller spørsmål som administrasjonssjefen ber om å få besvare spørsmålene skriftlig til 
kommunestyremøte 17. september. 

 

RS 4/20 Informasjon om investeringsbudsjettet 
Behandling i Hovedutvalg for teknisk, plan og næring- 08.09.2020    

 

Informasjon om investeringsbudsjett, utgår og blir lagt fram i kommunestyremøte 17.09.20. 

 

PS 30/20 Orientering/eventuelt 
 

Line Enger Posti (U): Hva er status på flytebrygge i Bergsfjord? Er det mulig å flytte bølgedemper? 

Administrasjonen: Per dags dato har vi ikke midler til å flytte bølgedemper. Ny ambulansebåt må 
bruke hurtigbåtkaien i Bergsfjord. 

Maria Sotkajærvi (AP): Hva er bakgrunnen til at camping forbudt skilt ble satt opp. Hva er dette 
hjemlet i? Myndighet til å håndheve dette? Hva er status på tømmeanlegg/fasiliteter? 



Administrasjonen: Hvis du kjører utenfor parkering bryter du motorferdselloven. Bakgrunn for å 
sette opp skiltet er å håndheve naturvernloven. Politiet har myndighet til å håndheve dette. Vi har 
kontakt med fylke ang. tømming. 

Ernst Berge (H): Hvem har ansvar for vedlikehold på Nuvsvåg kirkegård? Venterommet på 
hurtigbåtkaien i Nuvsvåg, hva er status? 

Administrasjonen: Dette går under Loppa kirkelig fellesråd, spørsmål om vedlikehold på kirkegård 
må rettes dit. Venterom Nuvsvåg holder drift på med. 

Arve Berntzen (AP): Hva betaler vi for brannbilen som står på kaien? Sak 23/17, kommunen solgte 
boligtomt i 2017 med betingelse om at bygging skulle starte etter 3 år, hva er status på denne saken? 

Administrasjonen: Vi betaler ingenting i leie for brannbilen. Ang. boligtomt – vi hadde kontakt med 
han 2017, eiendommen er loppa sin. 

Cato Kristiansen (SV): Hurtigbåtruten og fylkeskommunen – når starter denne prosessen? 

Vara ordfører: Møtedato er ikke bekreftet. Vi har bedt om at alle lokallagene og politiske parti skal 
bli invitert. 

Vara ordfører: Til orientering; utleie av kommunal bygg kommer ikke til å bli gjenopptatt pga mangel 
av resurser 
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